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מועצת הכותנה

 100מחירי האקלה חזרו לאזור . תחילתו של חודש ספטמבר מצביע על התעוררות מסוימת בשוק
  155-ליברה ואתמול עלה ל/סנט 147-מחיר הגיזה המצרית עלה בתחילת החודש ל. ליברה/סנט
עדיין קצב , ועם כל אלה. ליברה/סנט 230מחיר הפימה נשאר בשלב זה יציב על . ליברה/סנט

לסגור   האקלפיישנו לחץ של לקוחות , מנגד. החתימה על חוזים חדשים של פימה בשלב זה איטי
  188-ליברה למועצה שהם כ/סנט178טון במחיר של  420 -כרגע סגרנו כ. 2023חוזים על יבול עונת 

.ליברה/סנט 33-גבוה מהגיזה ב האקלפיכלומר מחיר . ליברה בהודו/סנט
  חדשה צרה עלינו נפלה ,המקרופומינה של והופעה מוגברת האוויר מזג פגעי לנו הספיקו אם לא

.בישראל כותנה לגדל היכולת המשך את לסכן עלולה אשר
,  לית משרד החקלאות הקודמת הכניסה בתאום עם משרד הבריאות לחוק ההסדרים הקודם"מנכ

מנהלת תחום  , יחיא' שיני חג לילאר "ובמיוחד את ד, תוך שהיא עוקפת את אנשי המקצוע במשרד
חוק המחיל את , )שנים 5שנלחמת עבורנו כבר (כימיה ותכשירי הדברה בשירותים להגנת הצומח 

התקן והרגולציה האירופית בכל הקשור לשימוש בחומרי הדברה על כלל הפירות וירקות וכן גידולי 
, לשילוךללא פתרונות המשמעות היא שנישאר , מבחינת הכותנה. השדה הגדלים בישראל

מחסור  ייווצר , כמו כן. דבר שיפגע משמעותית בקטיף, עשביםסבירים כלכלית להדברת ופתרונות 
,  הזחל הוורוד, הפרודניהבמיוחד עם , הגידולהדברה להתמודדות עם מזיקים של חמור בחומרי 

.וכנימת העש ההליותיס

  החוק החלת דחיית על הבריאות משרד ל"ומנכ החקלאות משרד ל"מנכ בין הסכמה ישנה זה בשלב
ונדרוש מנציגינו  , אולם האיום הוא אמיתי וחשוב שכולנו נהיה מודעים לו 2024עד סוף מרץ 

.בארגונים השונים להפעיל את כל השפעתם לגניזת חוק מסוכן זה

חזרנו על הדגשים הקשורים בהכנת  , קטיף וניפוט, שילוךלקראת , בכנס שהתקיים השבוע בעמק
י המנפטה והצורך בקיום בדיקות לחות לפחות אחת  "מגרשים לאחסון הגליליות עד משיכתן ע

במקרים של חריגה יש לדווח מידית למנפטה על מנת לנסות ולקדם הניפוט  . לשבוע בגליליות
.כפי שחווינו בעונה הקודמת, ריקבונותולהימנע מתופעות של 

  כי שונים מגורמים שומע אני לצערי .כותנה קש מייצר לא אחד אף השנה כי נוספת פעם הדגשנו
 מגדל אפילו בו במקרה כי ומתריע חוזר אני .קבלים עם הסכמים סגרו זאת שבכל מגדלים ישנם
  זה פסול למנהג חוזרים שכולם עצמנו נמצא הבאה בשנה ,כותנה קש מייצר כן שהוא יחליט אחד

.להתמודד עם הזחל הוורוד תקטן בצורה משמעותית שלנו והיכולת
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מועצת הכותנה

  26-לבספטמבר והניפוט מתוכנן  20-הכותנה האורגנית מתוכנן להתחיל בקטיף , כפי שדיווחנו
.במנפטת העמק תנופטכל הכותנה האורגנית . בספטמבר

השאיפה . לבצע מבדק במועצה ובמנפטה יוניון קונטרול חברת של סוקר להגיע אמור לחודש 28-ב
דבר זה יבטיח המשך קיומו של החוזה לפימה אורגנית  . GOTS-שלנו השנה היא לקבל את תקן ה

.  וכן להרחיב בצורה משמעותית את היקפי הגידול האורגני לשנים קדימה, הקיים
.  תיכנסנה המנפטות לעבודה מלאה, סיום הניפוט האורגניעם 

וחברות נוספות הקשורות לגידול , ביחד עם חברת אדמה חיה בראשות לירון ישראלי, המועצה
בכל הקשור לגידול כותנה בתנאי חקלאות   BCI-י ה"נכנסים לפרויקט הממומן חלקית ע, הכותנה
אשר מהווה את הצעד  , הביעו הסכמתם להעמיד חלקות לטובת הפרויקט שים"גד 4. משמרת

כאשר , הראשון שלנו לקראת הטמעת גישות חדשות ומתקדמות בכל הקשור לעיבוד וגידול כותנה
.בהמשך Regenagriהמטרה שלנו לקבל תעודת הסמכה של 

אנחנו מתנצלים על האיחור בגיבוש החומרים  . 2022אנו מצרפים לידיעון את חוברת סיכום עונת 
.המועצה באתר גם נמצאת החוברת. והפקת החוברת

שנה  , עובדי המנפטות ושאר העוסקים במלאכה, לאחל לכל מגדלי הכותנה, זו ההזדמנות שלנו
.יבולים טובים ומחירים גבוהים. שנת שגשוג, שנת בריאות. טובה
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